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De gemeenteraad van de Gemeente Cranendonck in vergadering bijeen op 13 november 2018

Overwegende dat:

e> Voorgesteld wordt om vanwege de bezuinigingstaakstelling een korting door te voeren op het
subsidiebeleid van ongeveer 10%

® Er tijdens de schriftelijke beantwoording en mondelinge toelichting nog geen duidelijkheid gegeven
kon worden over hoe dit bedrag tot stand gekomen was en of dit bedrag ten koste gaat van de

verengingen van Cranendonck

o We hopen dat deze besparing van 40.000 euro niet ten koste gaat van het rijke verenigin sleven waar

we zo trots op zijn.

Roept het college op:

Het subsidieplafond vooralsnog ongewijzigd te laten;

e Verenigingen de mogelijkheid te bieden om een langjarige subsidie aan te vragen, waardoor er
bespaard kan worden op de beoordeling van alle aanvragen die nu jaarlijks voor 1 september bij de
emeente ingediend moeten worden.

Pas wanneer alle andere mogelijkheden tot beperking van de uitgaven op het
subsidiebeleid zijn uitgevoerd en deze onverhoopt niet tot de taakstelling van E
40.000 hebben geleid in 2020, de Raad voor te stellen om het subsidieplafond aan te
passen.

En goot over tot de orde  on de dog

VVD Cranendonck CDA Cranendonck
Janneke yan Happen
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